



Protokoll

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen

Tid: onsdag 30 jan 17,30-19,45

Plats: NUAB

Närvarande: Bengt Grindelid-Blidsberg, Gösta Knutsson- Kölingared, Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , Margareta Persson- Trädet, Månika Sager- Tvärred, Irwing Johanson- Boarp-Närarp, K-G Friden- Nitta, Charlotte H Svensson-NUAB.

1. Mötets öppnande

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet.

2. Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes KG Friden

3. Godkännande av dagordning

dagordningen godkändes

4. Ekonomi

Bengt presenterade föreningens ekonomi

År 2018 är avslutat och 23 föreningar har betalat sin medlemsavgift. Timmele, Yttre Vång, Marbäck och Böne är de som inte betalat medlemsavgift och kommer efter ytterligare en fråga inför 2019 att plockas bort om de inte betalar in medlemsavgifter. Lotta kontaktar Timmele hembygdsförening och frågar om de vill ta över från vägföreningen i Timmele.

838kr är årets resultat

Behållning på konto 13831 kr

5. Kostnadskrävande projekt- redovisning av projekt

Inga ansökningar inkomna och ansökningstiden är från 190401.

Lotta har i denna veckan gjort utskick om administrativt stöd till samtliga utvecklingsgrupper.

6. Grönytor och kostnad för smyckning av allmän plats

De orter som skickat in kostnader och aktiviteter som utförs för smyckning av allmän plats är:

Trädet och Blidsberg, övriga styrelsemedlemmar meddelar muntligt lite om vilka aktiviteter som görs i respektive område. Inga uppskattade eller faktiska kostnader redovisade vilket gör att Lotta inte har så mycket konkreta fakta att rapportera tillbaka till kommunen, blir en sammanställning av de aktiviteter som inkommit att föreningarna utför.

7. Arbetsgrupp för prioritering av vägnät

Varje geografiskt område tar in information kring vilka vägar i respektive område som skall prioriteras och sedan gör arbetsgruppen en sammanställning och prioritering utifrån samtliga områden. Arbetet drivs av den arbetsgrupp som styrelsen utsett.

Nitta är det område som inkommit med information

Johan Persson har kontaktat Tomas angående hjälp med att ta fram en prioriteringsordning och styrelsen utser en arbetsgrupp som sammanställer samtliga områdets information.

Gruppen består av Tomas Jacov, Irwing Johansson, KG Friden och Margareta Persson. Tomas är sammankallande och återkopplar till Johan Persson på kommunen för att få reda på vad det är han vill ha hjälp med samt tidplan.

8. Deltagande av kommunstyrelse på styrelsemöten?

Roland Karlsson har kontaktat Lotta och frågat om han tillsammans med Wiktor Öberg skulle kunna delta på styrelsens möten för att få in synpunkter och lyssna av vad som händer i respektive område.

Styrelsen är eniga om att detta är ett bra initiativ och Lotta skickar över information kring kommande mötesdatum för deras planering.

9. Aktivitetsplan 2019

Mötet beslutar:

- Årsmöte med Mats Löwing som kåserar "Tavlor ur mitt liv"
- medlemsmöte 24/4 med Information och inspiration om kostnadskrävande projekt och projektansökningsförfarande.
- medlemsmöte i oktober där tema ej är beslutat.
- Arbetsgrupp för prioritering av vägnät
- Deltagande i föreläsning om platsutveckling 5 mars Jerry Engström, arrangeras av NUAB i samarbete med Svenljunga kommun.
- 4 ordinarie styrelsemöten

10. Årsmötesplanering

Årsmötet är 28 mars kl 18,00 i Tvärred Församlingshem (stavared)

Mats Löwing är bokad, kostar 1200kr plus reseersättning, hans tema är kåseri "Tavlor ur mitt liv"

Sven-Olof Larsson är ordförande

All dokumentation läggs upp på hemsidan och inbjudan går ut via mail

- Fika, kaffe te och fralla till ca 30 personer Månika ansvarig.
- Verksamhetsberättelse, Tomas skriver
- Ekonomisk rapport Bengt ansvarig
- Dagordning Tomas ansvarig

11. Nästa möte

Sätt mötesdatum för resten av året så att kommunstyrelsen kan planera in.

- 28 mars årsmöte
- 24 april konstituerande möte innan medlemsmöte Boarps bygdegård
- 12 juni Strängsered kl 17.00 Lotta kontaktar Anita Andersson, sill och potatis
- 21 augusti kl 17 ostbricka och Irwing info om osttillverkning
- 23 oktober medlemsmöte
- 11 december julmöte NUAB kl 17

12. Övriga frågor

- Steen-Åke föreslår att LAU skall erbjuda föreningarna utbildning i styrelsearbete (Lotta kollar med Emelie i Svenljunga)
- Redovisning av de 5000kr som föreningen fått från HSSL, Bengt tar fram siffror och Lotta sammanställer och skickar till Margaretha Bjälkemo.
- Lotta redovisar svar på de frågor som framkom på förra mötet angående Belysningsansvar och Hastighetsplan.

13. Mötets avslutande

Ordförande tackar och avslutar mötet

Ordförande Tomas Jacov

Sekreterare Charlotte H Svensson

Justerare K-G Friden